
   

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 11/07/2025  

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ–ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  

       Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

ΘΕΜΑ:  «Σοβαρές ανησυχίες από τα διαδοχικά περιστατικά 
ατυχημάτων με λεωφορεία στην Αττική» 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  

Με αφορμή τα επαναλαμβανόμενα περιστατικά ατυχημάτων που σημειώθηκαν 

σε γραμμές λεωφορείων της Αττικής, οι οποίες έχουν παραχωρηθεί προς 

εκτέλεση σε ιδιωτικές κοινοπραξίες δυνάμει συμβάσεων που υπεγράφησαν 

από τον Οργανισμό Αστικών Συγκοινωνιών Αθηνών (ΟΑΣΑ), εγείρονται 

σοβαρές ανησυχίες ως προς την ασφάλεια των μετακινήσεων χιλιάδων 

πολιτών, την πλημμελή εκτέλεση των συμβατικών υποχρεώσεων εκ μέρους 

των αναδόχων και τη συνέπεια του κράτους στην παρακολούθηση της τήρησης 

των όρων των εν λόγω συμβάσεων. Ειδικότερα, εντός ολίγων ημερών 

σημειώθηκαν σοβαρότατα περιστατικά, όπως η σύγκρουση δύο λεωφορείων 

στη Βούλα με τραυματισμούς επιβατών (4 Ιουλίου) και η κίνηση λεωφορείου 

χωρίς οδηγό στη λεωφόρο Βουλιαγμένης και πρόκληση σοβαρών ζημιών (9 

Ιουλίου). Παράλληλα, σύμφωνα με στοιχεία που είδαν το φως της 

δημοσιότητας, εγείρονται ζητήματα ως προς την πληρότητα του στόλου 

οχημάτων, την επάρκεια των εγκαταστάσεων και την εφαρμογή των ποινικών 

ρητρών που προβλέπονται από τις ισχύουσες συμβάσεις.  
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω και επειδή η δημόσια συγκοινωνία αποτελεί 

αναπόσπαστο μέρος της καθημερινότητας των πολιτών και η εμπιστοσύνη 

στην ασφάλεια και αξιοπιστία της είναι κεφαλαιώδους σημασίας, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Ποια είναι τα αποτελέσματα της διερεύνησης των παραπάνω περιστατικών; 

2. Έχουν επιβληθεί ποινικές ρήτρες στις εμπλεκόμενες εταιρείες; 

3. Προτίθεται το Υπουργείο να εξετάσει τη δυνατότητα μονομερούς λύσης των 

συμβάσεων σύμφωνα με τις προβλεπόμενες διαδικασίες; 

4. Ποιο είναι το ποσοστό ολοκλήρωσης παραλαβής των οχημάτων από τους 

αναδόχους και πόσα εξ αυτών βρίσκονται σήμερα σε κυκλοφορία; 

5. Ποια είναι η πορεία της λειτουργίας των προβλεπόμενων αμαξοστασίων και 

της εγκατάστασης εξοπλισμού αυτόματου συστήματος κομίστρου; 

6. Πώς προτίθεται το Υπουργείο να ενισχύσει την επιτήρηση και τον ποιοτικό 

έλεγχο των αναδόχων συγκοινωνιακού έργου, ώστε να διασφαλιστεί η 

δημόσια ασφάλεια και η εύρυθμη λειτουργία των γραμμών; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 




